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Protokół Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 21 lutego 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji – otworzył  posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

  

 Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność.  

 

Ad. pkt 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 

4. Informacja o pozyskanych funduszach unijnych za 2023r. i złożonych wnioskach na 

2024r. 

5. Omówienie potrzeb miejskich na tzw. małą infrastrukturę np. ławki, tablice 

ogłoszeniowe, oświetlenie, oznakowanie ulic. 

6. Zieleń miejska w przestrzeni miasta Opoczna. 

7. Targowisko i hale targowe w mieście. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – zaproponował przeniesienie punktu „ Zieleń 

miejska w przestrzeni miasta Opoczna” na posiedzenie komisji w mies. kwietniu, natomiast 

temat „ Targowisko i hale targowe w mieście” omówić na komisji w mies. marcu. 
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Komisja przyjęła proponowane zmiany głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrz. – 1. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 

4. Informacja o pozyskanych funduszach unijnych za 2023r. i złożonych wnioskach na 

2024r. 

5. Omówienie potrzeb miejskich na tzw. małą infrastrukturę np. ławki, tablice 

ogłoszeniowe, oświetlenie, oznakowanie ulic. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. pkt 3.  

Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie Nr 1/2024 z dnia 26 

stycznia 2024r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 1/2024 z dnia 26 stycznia 

2024r. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji przedłożonej 

z dnia 26 stycznia 2024r. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 1/2024  

z dnia 26 stycznia 2024r. 

Ad. pkt 4. 

Informacja o pozyskanych funduszach unijnych za 2023r. i złożonych wnioskach 

na 2024r. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich - przedstawiła prezentację 

multimedialną. 

Materiał przygotowany przez Wydział Funduszy Europejskich Urzędu Miejskiego stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Przewodniczący Komisji Andrzej Rożenek, 

Przewodnicząca RM Anna Zięba, Wiceprzewodniczący RM Jerzy Pręcikowski, radna Alicja 

Szczepaniak, radny Jakub Biernacki, Dyr. Wydz. FE Sylwia Olędzka, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt 5. 
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Omówienie potrzeb miejskich na tzw. małą infrastrukturę np. ławki, tablice 

ogłoszeniowe, oświetlenie, oznakowanie ulic. 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – przedstawiła 

prezentację multimedialną. 

Materiał przygotowany przez Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Urzędu 

Miejskiego stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Materiał przygotowany przez Wydz. Techniczno Inwestycyjny Urzędu Miejskiego stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radna Alicja Szczepaniak, Dyr. Wydz. GKiM 

Beata Wiktorowicz, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt 6.  

Zapytania i wolne wnioski. 

Jadwiga Figura – radna:  

- prosi o uwzględnienie wniosków mieszkańców o włączenie do planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru miasta położonego w rejonie ulic Przemysłowej, 

Ceramicznej, Partyzantów oraz przedłużenia ulicy Brzozowej działek znajdujących się od 

strony północnej do obwodnicy; 

- w imieniu mieszkańców prosi o rozpatrzenie propozycji dotyczącej utworzenia parku 

na terenie pomiędzy ZSS Nr 1, a szpitalem; 

- w związku z budową nowej przychodni na ul. Skłodowskiej prosi o wyznaczenie na 

jej wysokości przejścia dla pieszych; 

- w imieniu mieszkańców ul. Długiej prosi o zainstalowanie lampy  (przy łączniku z ul. 

Przemysłową na górce); 

- ponawia swoją prośbę o zabezpieczeni kabla na ul. Westerplatte (przy ciągu budynków 

handlowych); 

- prosi o zwrócenie uwagi na przerdzewiałe balkony oraz odpadający tynk z kamienic 

znajdujących się na ul. Sobieskiego oraz przy Pl. Kościuszki, które zagrażają przechodniom;  

- poruszyła temat zanieczyszczenia miasta, zwłaszcza prywatnych działek na ul. 

Piotrkowskiej naprzeciwko sklepu Netto. Prosi, aby podjąć odpowiednie kroki, które 

zmuszałyby właścicieli działek do ich sprzątnięcia; 

- prosi o naprawę nitki kanalizacyjnej na ul. Powstańców Wielkopolskich od ul. 

Przemysłowej do ul. Długiej, która często ulega awarii, a następnie również o naprawę 

nawierzchni. 

Jerzy Pręcikowski – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – prosi, aby w momencie kiedy będą 

dogodne warunki atmosferyczne zająć się naprawą ubytków w drodze na  

ul. Partyzantów od ul. Piotrkowskiej w stronę cmentarza przy ul. Granicznej. 
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Ad. pkt 7.  

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 14.00, godzina zakończenia komisji 16.30. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                  Andrzej Rożenek 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

http://www.opoczno.esesja.pl/

